
     September 2017 

Kære venner, 

Som bekendt blev POPS mesterskabet ikke afviklet i år. 

Derimod afholdt vi en meget interessant generalforsamling på hotel Kirstine i 

Næstved. 

Det er efter min opfattelse den bedste, og mest interessante, generalforsamling 

POPS har afholdt i mange år. 

Det var overmåde forfriskende, at opleve at medlemmerne viste vilje, og tog initiativ 

til at ændre på den måde det årlige POPS mesterskab skal afvikles.  

Efter afstemning om bestyrelsens 4 forslag til håndtering af foreningens fremtid, var 

der bred enighed  om at POPS-DK skulle bestå, og i fremtiden tilføres nyt liv. Hvor 

var det dejligt at opleve. 

Et udvalg, bestående af de aktive springere, påtog sig at stikke hovederne sammen, 

og inden udgangen af november, komme med et oplæg til bestyrelsen om måden, 

tidspunktet og stedet for afholdelse af POPS mesterskabet i 2018.  

Det er vigtigt at oplægget til den nye struktur er bestyrelsen i hænde inden 

udgangen af november, hvis vi skal kunne nå at få det skitseret i julebrevet. 

Som bekendt er det årlige POPS møde en begivenhed der kræver en del 

koordination med værtsklub, evt. hoteller og enkeltpersoner. Derfor er det vigtigt at 

bestyrelsen få besked i så god tid som muligt. 

 

 

 

 

 

Da vi nu var i Næstved, var det nærliggende, at rulle en tur ud til den gamle 

flyvestation Avnø, den gamle adresse for Flyvevåbnets flyveskole. 

Det var nemlig her, at POPS-DK blev stiftet den 3. oktober 1981. Det var ren nostalgi. 

Naturligvis så det ikke ud som dengang, men når man har hængt i luften over Avnø 

flere hundrede gange, så var det alligevel et kært gensyn. 

Bestyrelsen 

  


